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 Jelen volt Késett Előbb távozott Kimentést kért Hiányzott 

Bányász Gáspár     x 

Czavalinga Dénes  x    

Csala Tas x     

Göllei Máté x     

Gulácsi Balázs     x 

Hegyi Bence     x 

Heszler András x     

Kántor Tamás x     

Kovalovszki Máté     x 

Lajtos Máté x     
Lukács Bálint x     

Okolicsányi Péter x     

Szili Ákos x     

Tepfenhart Bence x     

Timár-Geng Péter        x       

Tóth Ákos Károly     x 

Tóth Amanda x     

Tóth Levente x     

Ureczki Ágnes x     
Varró Gergő x     

Dátum: 2017.11.26. Oldalszám: 2 

 

Ülés kezdete: 20:10 

Tóth Amanda kérte, hogy a GHK tagjai kézfeltartással jelezzék, hogy rendelkeznek-e aktív 

hallgatói jogviszonnyal a BME Gépészmérnöki Karán. 

Egységesen mindenki kézfeltartással nyilatkozott, hogy rendelkezik aktív hallgatói 

jogviszonnyal a BME Gépészmérnöki Karán. 

Tóth Amanda elmondta a következőket: 

A rendkívüli ülés témája a normatíva keret felhasználásának módosítása. 

Tóth Amanda megkérdezte, ki az, aki el tudja fogadni az ülés napirendjét? 

A GHK 11-0-0 arányban elfogadta az ülés napirendjét. 

Czavalinga Dénes megérkezett az ülésre. (20:20) 

Tóth Amanda ismertette a normatíva keretek felhasználásának változtatási terveit. 

A Szakmai és Közösségi ösztöndíjak pályázatainak végleges eredményei módosításra kerülnek, 

a fennmaradó normatíva keretek ezen ösztöndíjakhoz lesznek átcsoportosítva. 
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Tóth Amanda megkérdezte, ki az, aki el tudja fogadni az eredmények visszavonását? 

A GHK 12-0-0 arányban elfogadta a javaslatot. 

Tóth Amanda megkérdezte, ki az, aki támogatja, hogy egy pont 640 forintot érjen, és a 

ponthatár 10 pont legyen a Szakmai ösztöndíj esetében? 

A GHK 12-0-0 arányban elfogadta a javaslatot. 

Tóth Amanda megkérdezte, ki az, aki támogatja, hogy egy pont 619 forintot érjen, és a 

ponthatár 3 pont legyen a Közösségi ösztöndíj esetében? 

A GHK 12-0-0 arányban elfogadta a javaslatot. 

Tóth Amanda megkérdezte, ki az, aki támogatja, hogy egy pont 1198 forintot érjen, és a 

ponthatár 9 pont legyen a Közösségvezetői ösztöndíj esetében? 

A GHK 12-0-0 arányban elfogadta a javaslatot. 

Ülés vége: 21:10 

Következő ülés várható időpontja: 2017. december 12. (kedd) 

 

  ....................................   ....................................  

 Lajtos Máté Tóth Amanda  

 emlékeztető-vezető elnök 
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